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ZÁPIS
z 3. zasedání zastupitelstva města v Moravském Krumlově, konaného dne 16.03.2011

v zasedací místnosti Městského úřadu, začátek zasedání v 16:00 hod.

Přítomno: 18
Omluveni: Mgr. Zdeněk Juránek, Ing. Vlastimil Kocanda, Mgr. Jan Košíček
Přišli později: 0

Zapisovatelka: Lucie Vyžrálková

Ověřovatelé zápisu: PharmDr. Marie Strieglerová, Mgr. Květoslava Kotková

Návrhová komise: pan Jiří Dvořáček, pí. Irena Kočí, pan Pavel Procházka st., Ing. Jiří Šťastný
                                

1. ZAHÁJENÍ, SCHVÁLENÍ PROGRAMU, STANOVENÍ ZAPISOVATELE, VOLBA 
OVĚŘOVATELŮ ZÁPISU A VOLBA NÁVRHOVÉ KOMISE, PLNĚNÍ USNESENÍ

3. zasedání ZM zahájil pan starosta v 16.05 hod. Přivítal přítomné členy ZM a konstatoval, že je 
přítomno 18 členů ZM. Zkonstatoval, že je Zastupitelstvo města usnášeníschopné. 

Mgr. Třetina – vzhledem k tomu, že se pan Mgr. Hrubý, kandidující za volební stranu „Občanská 
demokratická strana“, dne 14.03.2011 vzdal mandátu, měl by jako 2. náhradník kandidátky této strany, 
v souladu s ustanovením § 56 zákona č. 491/2001 Sb., o volbách do zastupitelstev obcí a o změně 
některých zákonů, nastoupit na jeho místo pan Jiří Dvořáček a to ode dne 15.03.2011.

Před vlastním jednáním je nutné, aby nový zastupitel složil slib :
Starosta čte slib………
Pan Jiří Dvořáček – řekl slibuji a stvrdil svůj slib podpisem.

Starosta - Nechávám hlasovat o programu dnešního jednání.
Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města schvaluje program dnešního jednání v upraveném znění a aby rozprava 
probíhala ke každému bodu zvlášť.

Byli navrženi tito ověřovatelé zápisu: PharmDr. Marie Strieglerová, Mgr. Květoslava Kotková

     Hlasování:odsouhlaseno
Pro: 18 - HRNČÁŘ Vítězslav, DVOŘÁČEK Jiří, KOČÍ Irena, KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., 
LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav, Ing., PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Bc., 
SOUČEK Miloslav, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., POLÁCHOVÁ Kamila, 
ŠLAPANSKÝ  František, Ing., ŠOTNER Michal, Ing., ŠPALKOVÁ Marta, ŠŤASTNÝ Jiří, Ing., 
ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZPĚVÁK Josef

Proti: 0  

      Zdrželi se: 0 

Byla navržena návrhová komise ve složení: pan Jiří Dvořáček, pí. Irena Kočí, pan Pavel 
Procházka st., Ing. Jiří Šťastný
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Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 18 - HRNČÁŘ Vítězslav, DVOŘÁČEK Jiří, KOČÍ Irena, KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., 
LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav, Ing., PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Bc., 
SOUČEK Miloslav, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., POLÁCHOVÁ Kamila, 
ŠLAPANSKÝ  František, Ing., ŠOTNER Michal, Ing., ŠPALKOVÁ Marta, ŠŤASTNÝ Jiří, Ing., 
ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZPĚVÁK Josef

Proti: 0  

      Zdrželi se: 0

Starosta - K úkolům RM do 15.03.2011 řešit připomínky – výsledek jednání máte v dnešních 
materiálech – Zápis z jednání koordinační schůzky. Usnesení považuji za splněné. 
Nyní stanovme vyplacení odměn neuvolněnému členu ZM panu Dvořáčkovi. 

Návrh usnesení :
Zastupitelstvo města schvaluje vyplacení odměn neuvolněnému členu ZM p. Jiřímu Dvořáčkovi 
s účinností od 16.03.2011.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 17 - HRNČÁŘ Vítězslav, KOČÍ Irena, KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Vladimír, Ing., 
MOKRÝ Jaroslav, Ing., PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Bc., SOUČEK Miloslav, 
Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., POLÁCHOVÁ Kamila, ŠLAPANSKÝ  František, Ing., 
ŠOTNER Michal, Ing., ŠPALKOVÁ Marta, ŠŤASTNÝ Jiří, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA
Tomáš, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0  

      Zdrželi se: 1 – DVOŘÁČEK Jiří

Zastupitelstvo města bere na vědomí slib neuvolněného člena ZM pana Jiřího Dvořáčka. 

2. Projednání smlouvy o poskytnutí dotace ze SFŽP na investiční akci „Zlepšení energetických 
vlastností ZŠ Ivančická, Moravský Krumlov“ – předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta

Starosta – čte materiál.  

Návrh usnesení :
Zastupitelstvo města schvaluje Smlouvu č. 09039663 o poskytnutí podpory ze Státního fondu 
životního prostředí ČR v rámci Operačního programu Životní prostředí se subjektem: Státní 
fond životního prostředí České republiky, se sídlem Kaplanova 1931/1, 148 00 Praha 11, IČ 
00020729 v předloženém znění a pověřuje starostu města jejím podpisem.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 18 - HRNČÁŘ Vítězslav, DVOŘÁČEK Jiří, KOČÍ Irena, KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., 
LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav, Ing., PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Bc., 
SOUČEK Miloslav, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., POLÁCHOVÁ Kamila, 
ŠLAPANSKÝ  František, Ing., ŠOTNER Michal, Ing., ŠPALKOVÁ Marta, ŠŤASTNÝ Jiří, Ing., 
ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0  

      Zdrželi se: 0
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Dodatečný materiál :
VEŘEJNĚ PROSPĚŠNÉ PRÁCE V ROCE 2011 – PŘEDKLÁDÁ MGR. TOMÁŠ TŘETINA, 
STAROSTA

Ing. Vavřina – jde o standardní věc, kterou jsme vždy projednávali na ZM. Kvůli změnám 
v legislativě (kdy od 01.04.2011 budou Pracovní úřady reorganizovány a kdy má pravomoc ředitel 
úřadu podepsat smlouvy do 31.03.2011) jsme zvolili k projednání smlouvy o dotaci toto zastupitelstvo.  
Je potřeba z tohoto důvodu tuto věc schválit. Pí. Poláchová – chci se zeptat, jak moc je náročné pro 
město přijmout 6 lidí, tento počet mi přijde nedostatečný. Ing. Vavřina – 6 lidí je maximum možného. 
V rámci dotačních titulů je ta částka dělaná v podstatě – 1 obec 1 člověk. Protože ale všechny obce 
nepožádají, v rámci toho systému máme poslední tři roky 6 osob. Jde o dotaci na část mzdy, vychází to 
na 50% zákonného nároku. Ing. Mokrý – o tyto práce je vždy velký zájem, jde o výhodu, že můžeme 
zaměstnat 6 lidí. Ing. Šotner – nestálo by za to – pokud město má pravomoc vytvořit zvláštní místa –
jako trest za rušení pořádku – MěP by uložila za přestupek 100 hodin práce pro město zadarmo. Ing. 
Vavřina – Máme odsouzené, kteří pro město pracují, ale jak to říkáte vy, to není možné.

Návrh usnesení :
Zastupitelstvo města schvaluje vytvoření 6 míst pro uchazeče o zaměstnání v evidenci ÚP 
Znojmo na tzv. veřejně prospěšné práce v roce 2011 u příspěvkové organizace TaZS Moravský 
Krumlov, a to na sezónní práce při údržbě zeleně a úklidu komunikací a zároveň pověřuje 
starostu podpisem příslušné smlouvy o dotaci s ÚP Znojmo.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 18 - HRNČÁŘ Vítězslav, DVOŘÁČEK Jiří, KOČÍ Irena, KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., 
LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav, Ing., PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Bc., 
SOUČEK Miloslav, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., POLÁCHOVÁ Kamila, 
ŠLAPANSKÝ  František, Ing., ŠOTNER Michal, Ing., ŠPALKOVÁ Marta, ŠŤASTNÝ Jiří, Ing., 
ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0  

      Zdrželi se: 0

Dodatečný materiál :
DOHODA O UKONČENÍ NÁJEMNÍ SMLOUVY Č. MK040/09 ZE DNE 22.12.2009

Starosta – čte materiál.
Ing. Špalková – v materiálu je datum 31.12.2010, proč se to dozvídáme až teď? Pan Starosta –
s panem Ježovičem jsme toto komunikovali na konci minulého týdne, byl na dovolené. Domluvili jsme 
se na tom, že to uděláme zpětně, abychom nemuseli platit do března. Ing. Špalková – ptám se z toho 
důvodu, že jsem o tomto četla v tisku již před 14-dny, proto mě to překvapilo. Chci se ještě zeptat –
smlouva s Inchebou je uzavřena, vše, co dostaneme ze vstupenek bude náležet Inchebě? Pan Starosta
– je to v rámci provozu Muchovy Epopeje, té výstavy a to budeme řešit s ředitelem Galerie hl. města 
Prahy panem Bufkou a ředitelem MěKS panem Švédem. Ti řeší mezi sebou, kam půjdou příjmy ze 
vstupného, prodeje suvenýrů. Ředitel MěKS pan Švéda – otevíráme 01.05.2011, chci se pokusit 
změnit tento termín otevření. Letos jsou Velikonoce později a právě kolem Velikonoc je návštěvnost 
vysoká, proto změna termínu otevření. Pan Bufka byl v U.S.A., ale nejpozději do příštího týdne bude 
vše jasné. Pan Starosta – Galerie zaplatí od 01.04.2011 500.000,- Kč. Zpětná data jsou, abychom 
ušetřili (nemuseli platit ) těch 125.000,- Kč. Pí. Kočí – také jsem o tom četla, pochopila jsem z toho, 
že Galerie Praha bude provozovat Muchovu Epopej, bude platit nájemné, proto veškerý zisk z výstavy 
půjde Praze. Pro nás bude základní vyřešit naše pracovníky. Galerie si bude najímat lidi na naše 
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doporučení, kdy my je budeme doporučovat. Pan Starosta – nová informace je, že studenti dostali 
pozvánku do Prahy na jednání s Primátorem hl. m. Prahy. Pan Zpěvák – kdo bude platit autobus? 
Myslím, že jde o vyhozené peníze. Pan Starosta – na schůzku přijde spousta novinářů, jde pro média
chytlavé téma, můžeme toho náležitě využít. Můžeme získat další mediální podporu. 

Návrh usnesení :
Zastupitelstvo města schvaluje Dohodu ukončení nájemní smlouvy č.: MK 040/09 ze dne 
22.12.2009 se subjektem: Incheba Praha, spol. s r.o., Areál Výstaviště 67, 170 90 Praha 7 na 
pronájem prostor zámku v Moravském Krumlově v předloženém znění a pověřuje starostu 
města jejím podpisem.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 16 - HRNČÁŘ Vítězslav, DVOŘÁČEK Jiří, KOČÍ Irena, KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., 
LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav, Ing., PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Bc., 
SOUČEK Miloslav, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., POLÁCHOVÁ Kamila, 
ŠLAPANSKÝ  František, Ing., ŠOTNER Michal, Ing., ŠŤASTNÝ Jiří, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, 
TŘETINA Tomáš, Mgr.

Proti: 0  

      Zdrželi se: 2 – Ing. ŠPALKOVÁ Marta, pan ZPĚVÁK Josef

3. USNESENÍ

Usnesení, které je přílohou zápisu, přednesl : Mgr. Tomáš Třetina

4. ZÁVĚR

Pan starosta ukončil zasedání Zastupitelstva města v 16.27 hodin.

Zapisovatelka:
…………………………………..

Lucie Vyžrálková

Ověřovatelé zápisu:
…………………………………..
   PharmDr. Marie Strieglerová       

                                                             …………………………………..  
       Mgr. Květoslava Kotková  

V Moravském Krumlově, dne 16.3.2011

…………………………………..
      Mgr. Tomáš Třetina

          starosta města Moravský Krumlov




